

《单词百科:methodologies是什么意思?methodologies怎么发音?methodologies的解释和用法》

英语单词methodologies是什么意思?methodologies怎么读?methodologies怎么发音?简答网为您整理了methodologies的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



methodologies怎么读

methodologies的读音:[me θ d l d z]

methodologies的意思

1、n. (从事某一活动的)一套方法(methodology的名词复数);原则;方法学;方法论者;

methodologies的近义词

1、approach vt.& vi.接近,走近,靠近;

- 2、method n.方法;有条不紊;
- 3、organization n.组织(工作);安排,编排;条理;
- 4、policy n.政策;策略;保险单;策略性;
- 5、practice n.练习;实践,做法;(医生或律师的)业务;惯例;

methodologies的双语例句

- 1、Includes annotated bibliography on English Teaching Methodologies and related websites.

包含英语教学法的注解书目与相关网站.

- 2、Punching and stamping is one of the important methodologies in metal fabrication.

板材制造中,冲压是一种主要的加工方式,占有重要地位.

- 3、Extreme Programming (XP) is one of several new lightweight methodologies.

极度编程(XP)就是若干这种新式的、轻量级的方法中的一种.

- 4、The foundations, methodologies and applications of granular computing are introduced.

本文介绍了粒计算的基础、方法学和应用.

- 5、I call this family the Crystal Light family of methodologies.

我叫这个家族为CrystalLight方法论族.

- 6、This article adopts theoretical reasoning and case analysis as research methodologies.

本文主要采取理论论述和案例分析的研究方式.

- 7、One can argue that current methodologies are better than nothing.

人们可以对使用当前的方法是否比什么方法也不用更好提出质疑.

- 8、The methodologies for this study were odd to say the least.

不过,退一步讲,这次研究的方法很奇怪.

9、Arriving at methodologies by careful research rather than random opinions.

到达通过仔细研究,而不是随机的意见的方法.

10、Strong understanding of problem analysis and problem solving methodologies.
Good Chemistry knowledge.

在问题分析和问题解决上有深刻的理解, 良好的化学知识.

11、Figure 7 compares the primary SCRUM characteristics to those of other methodologies.

图7基本的SCRUM方法和其他方法特性的比较.

12、Teaching methodologies vary according to the topic.

题目不同, 教学法也不一样.

13、There are a variety of valuation methodologies available to value businesses.

摘要衡量企业价值的方法有许多,每一种方法在不同的情况下各有其优点.

14、This paper reviews methodologies of stability testing of drug products.

阐述药品稳定性实验的研究进展.

15、Also, define the methodologies and tools for our logic development activities.

并且定义硬件开发的方法和工具.

以上是简答网为您整理的methodologies怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于methodologies的用法、methodologies的释义、methodologies的相关
详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/methodologies>